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== Parlons maigres

Observations on the meagre, Argyrosomus regius (Pisces, Perciformes, Sciaenidae), done in the Bay of Biscay, by
amateur fishers, are very instructive. They set a better idea of the young's estival distribution and adults migration. They
e dhin provide valuable indications about their habitat and their behaviour. They indicate the track la follow concerning their
reproduction, their feeding, their mortality causes and their tasting. NOT CONTROLLED OCR, Des observations sur le
maigre, Argyrosomus regius (Pisces, Perciformes, Sciaenidae), faites dans le golfe de Gascogne par des pécheurs
amateurs sont riches d'enseignements. Elles donnent une meilleure idée de la distribution estivale des juvéniles et de
la migration des adultes. Elles fournissent de précieuses indications sur leur habitat et leur comportement. Elles
montrent des pistes a suivre quant a leur reproduction, leur recrutement, leur alimentation, des causes de mortalité et
leur dégustation. OCR NON CONTROLE
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